
 Styremøte Gif-joggen 21.09.22. 

Sted;  Trondalen i gamle kiosken  kl 18.00. – 21.00. 

Styremøte nr  0023 

Til stede;  Freddy, Bengt og Roar 

Meldt forfall; Thor  

 

 
Saksnr 

  
Ansv 

Dato  
Utført 

29-22 
 

Gjennomgang referat fra styremøte nr 21 og 22. 
De fleste sakene fra styremøtene 21 og 22 er ferdig utført 
og lukket. 
Kun en sak fra eventuelt (24-22) kommenteres; 
Backyard ultra utsettes til Espen Tomren er klar. Vi kan i 
mellomtiden prøve å finne en egnet løype. 
 
 

 
 
 
 
Alle 
 
 

 
 
21.09.22. 

30-22 
 

Status skilter. 
De skiltene vi planla å montere dette året er nå ferdig 
montert. Totalkostnaden kom på over 50 000. 
Vi havner på et sted mellom 58 – 60 000. 
Kan vi få dekket hele dette beløpet fra FK? 
Følges opp etter innsendt rapport; 
 
Vi er meget godt fornøyde med resultatet og gleder oss 
over at Gressvikmarka får nasjonal topp standard på 
skiltingen. 
 
Vi gjennomgikk avtalen med kommunen og iht denne skal 
vi utarbeide en rapport på hva vi har utført og 
dokumenterte kostnader for 2022. 
 
Hva gjør vi med informasjon ut til brukere av 
Gressvikmarka?  Frode og Morten skulle snakke om dette 
denne uka.  Roar følger opp i førsten av Oktober.  
 
Iht avtalen med Fredrikstad Kommune skal vi også legge 
opp til en aktivitetsplan for 2023. Hvis vi forholder oss til 
en ramme på 50 000,- vil det si at vi kan sette opp 
ytterligere 7-8 komplette skilt basert på en budsjettpris pr 
stk a kr 6500,-   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Thor 
 
 
 
 
 
Roar 
 
Thor 

 

31-22 
 

Gif-joggen resten av sesongen; 
- Fortsetter med 2-3 Faceb innlegg ukentlig iht 

tidligere avtalt plan (20-22) 
- Trykke flere kopper med nye motiver. 
- Status T-skjorter mtp premier og et par stafetter 

neste år. 

 
 
 
Bengt 
 
 

 



- Vurdere egen kopp som kan selges 
- Gif joggen 23 september 

Vi gjør litt ekstra ut av denne med premiering buf 
og lue til den som har gjennomført Gif-joggens 
runde nr 3000 !! 

 
 

 
 
 
Freddy/Bengt 
 

32-22 
 

Videre arbeide med løypenettet i Gressvikmarka; 
- Vi håper å kunne bruke «vinterperioden» til å få 

kontaktet resten av grunneierne nord i marka. 
Freddy setter opp en oversikt til fordeling. 

- Roar kontakter Bendiksen vedr å sette ut 2 bruer 
som allerede er ferdig bygget. 

- Freddy kontakter grunneier for den 3 brua                  
(Ø.Tvete) 

- Freddy har skaffet flis og allerede kjørt ut sekker i 
marka. Freddy holder i dette og spør om hjelp 
underveis. 

- Maling av blåløypa syd for Sprinkelet tas 
fortløpende. Vi prøver å få dette ferdig i høst. 

 

 
 
 
Freddy 
Roar 
 
Freddy 
 
Freddy 
 
 
Roar/Bengt 

 

33-22 Infobrosjyre for GIF 
- På fellesmøte 30 september ble vi bedt om å lage 

en kort og informativ tekst til bruk i en 
infobrosjyre. Roar lager et forslag. 

 
Roar 

 

34-22 Evaluering Sprinklet Opp 2022 
- Dette ble nok en gang suksess med totalt over 60 

deltakere som er en god økning fra 2021. 
- Vi foretok en evaluering på styremøtet som 

kommer i egen oversikt. 

 
Roar 

 

35 -22 Eventuelt: 
A: Vi trenger en revidering på alle infoplattformer 
     Dette sjekkes og tas opp på neste møte 
B: Revidering av klubbhåndbok. Roar ser gjennom dette. 

 
Alle 
 
Roar 

 

 

 

 

                    

 

 


